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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-28 

Rijeka,  14. 14. prosinca 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 42. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  14. prosinca 2022. godine, s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno su usvojeni zapisnici sa 41. sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 
DNEVNI RED: 

1. Usvajanje Financijskog plana Vijeća Mjesnog odbora Srdoči za 2023. godinu 
2. Usvajanje Izvještaja o programu „Doček Svetog Nikole 2022“ 
3. Pristigli dopisi 
4. Razno  

 
 

 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči daje na usvajanje Financijski plan Vijeća Mjesnog odbora Srdoči za 2023. 
godinu. 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan Vijeća Mjesnog odbora Srdoči za 2023. 
godinu 

 
 

 
AD 2 
Predsjednik Vijeća daje na usvajanje Izvještaja o programu „Doček Svetog Nikole 2022“. U programu je 
126 djece predškolskog uzrasta dobilo slatke pakete kao i 30 djece koja polaze školu po posebnom 
programu OŠ Srdoči, OŠ Srdoči su dostavljeni rastresiti slatkiši za niže razrede OŠ te dio rastresitih 
slatkiša dostavljen je Župi Svetog Križa za dječju misu povodom blagdana Svetog Nikole.  
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Zaključak:  

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvještaj o programu „Doček Svetog Nikole 2022“ 
 
 
 
AD3 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa pristiglim dopisima: 
- dopis pročelnika Odjela za gradsku samoupravu i upravu, Mladena Vukelića, o načinu i uvjetima 

korištenja prostorija mjesne samouprave 
- dopis pročelnika Odjela za gradsku samoupravu i upravu, Mladena Vukelića, o dostavljenim 

programskim ciljevima vijeća mjesnih odbora Grada Rijeke za 2023. godinu, o njihovom načinu 
financiranja, ciljevima, mogućim aktivnostima u okviru programa, raspodjeli sredstava i ostalom 

- zapisnik sa sastanka Povjerenstva za ocjenu programskih aktivnosti mjesnih odbora na području 
Grada Rijeke 

- dopis Gradonačelnika o produljenom radnom vremenu ugostiteljskih objekata u adventsko vrijeme 
- dopis Rijekaplusa da je po traženom nalogu komunalnog redara a kojem je VMO Srdoči uputilo 

zamolbu; postavilo prometno ogledalo na raskrižju ulica Mate Lovraka i  A.B.Šimića. 
- dopis nadležnih službi kojim se odobrava postava termoplastike na pješački prijelaz kod crkve (Marije 

Grbac 62 
- dopis Gordane Božić koja se žali na brzi promet na dionici ceste od Marti Retail Parka do skretanja 

za Rešetare te kaže da je tamo pogotovo noću opasno hodati, traži da se regulira brzina kretanja 
vozila koji prometuju tom cestom te izgrade nogostupi. Predsjednik je odmah dopis proslijedio 
nadležnoj službi Rijekaplusa koja ureduje oko postave usporivača prometa. Kaže da je ovaj problem 
kompleksan jer sa lijeve strane nema mjesta za nogostup jer je velika visinska razlika u odnosu na 
kuće/dvorišta koja su sa južne strane ceste te da će se vijeća u nekim sljedećim sazivima morati 
pozabaviti time. 

- dopis glasnogovornika KD Čistoća kojim se razlažu do sada učinjeni napori da se ograniči nepropisno 
i nelegalno odlaganje smeća građana Kastva nakon što je taj grad prešao na selektiran način odvoza 
otpada.  Naime zamjenica predsjednika se žalila zajedno sa mnogim stanovnicima na izrazito velike 
količine smeća uokolo kanti za smeće na sjevernom dijelu naselja Srdoči koji graniči sa Kastvom. KD 
Čistoća kaže da je poduzelo određene korake uključivši poticaj na angažman komunalnog redara koji 
u obilasku nije uhvatio niti jednog počinitelja.  

- dopis kojim Grad Rijeka iskazuje namjeru postavljanja ograde na sjevernoj strani uz prometnicu u 
zavoju na nizbrdici od crkve (Marije Grbac 62) prema nogometnom igralištu OŠ Srdoči.  

- dopis kojim Grad Rijeka informira Vijeće MO Srdoči o postupku provedbe javne nabave za poslove 
tehničkog projektiranja kao jednog od koraka za izgradnju vijadukta koji će spajati ulice Dinka 
Šimunovića i Andrije Mohorovičića 

- dopis građana i nadležnih organa oko postave bukobrana u Ulici Andrije Mohorovičića, na traženje 
Odjela za urbanizam pristigao je odgovor Hrvatskih autocesta koji kažu da će planirati sredstva za 
2023. godinu za stavku izrade nove projektne dokumentacije sa svim potrebnim istraživanjima i 
statičkim ispitivanjima  

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa pristiglim dopisima: 
- dopis Gradonačelnika Marka Filipovića koji odgovara na dopis predsjednik Vijeća MO Srdoči kojim 

se traži spoj dijela Ulice Dražice ispod HEP-a prolazom ispod zaobilaznice prema Marčeljevoj Dragi. 
Dopisom se kazuje da je pokrenut postupak javne nabave za postupak za odabir projektanta koji bi 
isprojektirao spoj prema Ulici Ivana Zavidića.   

- dopis Ive Grbca koji traži da se Mjesni odbor založi da se napravi pješački prijelaz kod benzinskih 
pumpi na prometnici Martinkovac jer stanovnici nemaju gdje prijeći cestu 

- dopis Gorana Račkog koji kaže da Hrvatske ceste nemaju nadležnost nad izgradnjom nogostupa na 
cesti Martinkovac od postrojenja HEP-a kod križanja Dražice do kružnog toka Markinkovac. Dopis je 
poslan i urbanizmu i komunalnom sustavu Grada Rijeke, po dopisu Michaela Podnera, no njihovi 
odgovori još nisu stigli 

- dopisi Direkcije zajedničkih komunalnih djelatnosti Nives Stošić koja je obišla teren što se tiče dopisa 
gosp Čorka a tiče se zelenom raslinju koje je zaklonilo svjetlost javne rasvjete na ulicu Andrije 
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Mohorovičića. Orezivanje će se učiniti od strane gradskih službi na parcelama koje su u vlasništvu 
Grada. Za razraslo raslinje na privatnim parcelama zatražiti će se intervencija komunalnog redara da 
komunicira sa vlasnicima parcela orezivanje zelenila. 

- dopis Eleonore Sušanj koja opetovno pita za stupić i prometnu preregulaciju dijela ulice Markovići 
gdje visoka vozila ipak prolaze ispod volte stambene kuće u starom djelu naselja te zapinju za voltu, 
oštećuju ju a vibracije uznemiravaju stanare koji iznad imaju stambeni prostor.  

- dopis Elvia Modrušana, ulica Tonžino, koji se pisano i telefonski obraća VMO sa zamolbom da se 
hitno postave ležeći policajci kod kućnog broja 10 jer on od brzine vožnje ne može izaći iz dvorišta a 
i auto koji se brzo kretao je udario u njegovog psa i dobio je par tisuća kuna kazne  

Zaključak: 

 uputiti će se dopis prema nadležnim službama 
 

 
AD4 
Zamjenica predsjednika Capan oštro reagira na to da su postavljeni ležeći policajci u ulici Put Srdočen 
koja je blizu ulice Kurirski put za koju traži usporivače prometa a kaže da su ulice jako slične, bez 
nogostupa, uske, u nagibu, kaže po kojem zakonu Kastav smije staviti usporivače prometa a Rijekaplus 
kao stručna služba kaže da ne smije. Kaže da će pisati nadležnim službama Grada Rijeke i 
Gradonačelniku da pita o čemu se tu radi. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Zamjenica predsjednika traži da se opet podsjeti nadležne službe da pokrenu projekt izgradnje Fitness 
parka Tonžino. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

Vijećnik Urek pita ima li kakvih informacija o novoj optičkoj mreži RUNE koja se gradi na području Grada 
Rijeke. Tajnica kaže da će pogledati može li što saznati. Predsjednik kaže da se kontejner za tekstil 
prebacila na drugi kraj parkinga uslijed žalbi stanovnika Srdoči 57. Predsjednik kaže da se više 
stanovnika žalilo pa je kontaktirao nadležne službe zelenila da se ukloni dio raslinja ili na drugi način 
omogući rasvjeta pješačkog prijelaza kod Plodina (južno od Srdoči 59) jer je pješački prijelaz prema 
dječjem igralištu dijelom neosvijetljen.  
 
Tajnica kaže da MO Bulevard ima zanimljiv program „Spasi knjigu“ gdje ljudi donose stare knjige koje bi 
bacili u MO a one se predaju Klubu umirovljenika koji na taj način stvara svoju biblioteku. Vijeće se slaže 
da se pita Klub umirovljenike da li su zainteresirani za ovakav oblik programa.  
 
 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:25 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 

 

Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 


